

中 国 船 级 社 CHINA CLASSIFICATION SOCIETY

Form CSB-2

No. BJ22PM0013

船舶机械计划保养体系管理系统(软件)型式认可证书 CERTIFICATE OF TYPE APPROVAL FOR THE MANAGEMENT SYSTEM (SOFTWARE) OF PMS (Planned Maintenance System)

管理系统名称 / 版本

互海通智能船舶管理系统/版本 V4.7.8

Management System & version

Ocean Link Ship Management System(OLS)/ version V4.7.8

申请人

上海互海信息科技有限公司

Applicant

Shanghai Ocean Link Technology Co., Ltd.

兹证明上述管理系统业经本社按照有关规定进行了评估和测试,确认此系统:

- 1. 满足本社规范船舶机械计划保养系统 (PMS) 指南的要求;
- 2. 软件满足本社船舶机械计划保养体系管理软件要求。

THIS IS TO CERTIFY that the above mentioned Management System has been evaluated and tested by this Society and hereunder confirmed that the system:

- 1. is in compliance with Guide for survey of Planned Maintenance System (PMS) for Machinery of the Rules of this society; and
- 2. in compliance with the Software Requirement for PMS of this society.

本社同意上述系统在具有本社船级且实施船舶机械计划保养体系的船舶上使用,但系统应进行实船符合性检验,且应继续符合本社有关要求。

This above Management System is approved for use on board CCS classed vessels which is implementing or to be implement PMS, subject to an on site survey for confirming compliance with the intending vessel and the system to be continued in compliance with the relevant requirements of this society.

本证书有效期至

This certificate will remain in force until

CD August 28, 2027

地 点

Issued at

Beijing

(Lin Jianfeng)

时 间

Issued on

August 23, 2022

CHINA CLASSIFICATION SOCIETY

船级社